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”Mot bakgrund härav föreslås att Svensk Galopps fullmäktige vid årsstämman den 8 juni beslutar  

- att snarast tillsätta en arbetsgrupp som skall utreda förutsättningarna för att dela upp 
verksamheten vid Svensk Galopps galoppanläggningar i tre regionala resultatenheter med 
operativt och ekonomiskt ansvar för tävling, drift och underhåll mm vid respektive 
galoppanläggning. 

- att utredningsuppdraget skall baseras på inkommen skrivelse från sällskapen samt framtagen 
preliminär övergripande uppdragsbeskrivning 

- att utredningsuppdraget skall ha en styrgrupp bestående av ordförandena från de tre 
sällskapen. Denna grupp ska verka som ett bollplank snarare än att ha en styrande funktion

- att arbetsgruppen skall bestå av två ledamöter från vardera sällskapen, och att dessa 
skyndsamt skall utses av sällskapen (inom en vecka efter sittande stämma)

- att utredningsuppdraget skall slutrapporteras senast vid höststämman 2024 för beslut om 
eventuellt genomförande.”

1. Vad avsågs med uttrycket: "Den årliga kostnaden skall uppgå till högst 22 mkr"? 
 
Uttrycket avsåg: 
"Det totala årliga nettoresultatet får inte överstiga ett negativt resultat på 22 mkr, innefattande 
samtliga intäkter, hyreskostnader, personalkostnader, driftkostnader och övriga kostnader kopplat till 
anläggningen. Beloppet 22 mkr ska räknas i 2023-års penningvärde och kostnadsläge och i övrigt 
enligt de villkor som framgår av hyresavtalet och dess bilagor, bland annat sedvanlig indexering av 
hyran. 
 
Beloppet 22 mkr innefattar inte intäkts- eller kostnadsposter som idag ligger på andra funktioner, 
kostnadsställen etcetera inom Svensk Galopps verksamhet, så som till exempel prispengar, 
tävlingsdagsomkostnader och centrala kostnader." 
 
2. Vad avsågs med uttrycket "kommande ägarbolag" i avsnittet "ingå erforderliga avtal med 
kommande ägarbolag för att slutföra etableringen av en"? 
 
Uttrycket avsåg: 
"Det vid stämman den 10 juni 2023 ännu inte bildade bolaget Fastighets AB Bara Hippodrom. 
Bolaget Fastighets AB Bara Hippodrom bildades den 24 augusti 2023 med organisationsnummer 
559440-2090. 
 
Fastighets AB Bara Hippodrom kommer att överlåtas via ett Aktieöverlåtelseavtal till den slutliga 
ägaren och Fastighets AB Bara Hippodrom kommer vara den juridiska person som äger den färdiga 
galoppanläggningen. 
 
I överlåtelsen av Fastighets AB Bara Hippodrom till den slutliga ägaren medföljer de åtaganden, 
rättigheter och skyldigheter som Fastighets AB Bara Hippodrom innehar vid överlåtelsetillfället, 
däribland hyresavtalet." 
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Efter diskussioner och ett antal klargöranden från flera deltagare på stämman, beslöts att ta bort 
andra stycket i svaret på den första frågan, då stämmans ledamöter var överens om det självklara i 
att beloppet 22 mkr inte skulle omfatta tävlingskostnader, prispengar, med mera, och att stycket 
därigenom inte tillförde något i beslutsatsen. Därefter kunde stämman enas om dessa formuleringar 
som svar på Svensk Galopps styrelses frågor.

Assently: 445ced8478fd94d7e07c5151f0cf6d1c710db8b0243b91211dfa3a47025d63c04dcedc8fcfc50c55939157a52ee8feffa5dd9310ab382ee3d35d9b9b00866449



Konstaterades att stämman blivit utlyst i behörig ordning. 
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Vid denna punkt begärde Kristina Anderson (SFK) ordet. Hon pekade bland annat på koncernens 
sammantagna underskott de tre senaste åren som uppgått till nästan 70 mkr, och de ej genomförda 
besparingsförslagen. Detta har enligt Kristina Anderson förorsakat både SGIF och SGAB ekonomisk 
skada, varför hon yrkade på att Anders Lilius - som har ett särskilt ansvar i sin roll som ordförande - 
inte skulle beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. Hon gjorde även flera uttalanden om 
fullmäktigeledamoten Jan Ohlsson (SGS), som denne fick tillfälle att besvara.  
SGS begärde ajournering av stämman för att diskutera den uppkomna situationen och stämman 
ajournerades kl 20.45-21.15. 
 
När stämman återupptogs, begärde SGS att punkten 13 om beviljande av ansvarsfrihet skulle 
ajourneras till en kommande, kompletterande stämma. Stämman var inte överens om detta 
förfarande, varför man vidtog röstning genom Meeting Spider.  
Denna utföll med 14 röster för att ajournera, och 21 röster emot. Stämmans ordförande Anders 
Malm konstaterade att i fall där minst 10% av ledamöterna yrkar på ajournering så ska denna 
genomföras. I det här fallet var det 40% av ledamöterna som begärde ajournering. 
Diskussion uppstod om huruvida regeln om ajournering vid minst 10% var tillämplig på just denna 
fråga, men i SG:s stadgar finns inget som reglerar detta, varför man har att använda sig av de regler 
som finns för ideella föreningar i stort, det vill säga att man får finna ledning i hur motsvarande 
situation regleras för andra juridiska personer i aktiebolagslagen respektive lagen om ekonomiska 
föreningar. 
Beslöts att ajournera punkt 13 om ansvarsfrihet för styrelsen till en fortsatt stämma, vilken skulle 
avhållas så snart detta låter sig göras. Styrelsen kommer att återkomma med ett datum inom kort. 
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Konstaterades att stämman blivit utlyst i behörig ordning. 
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”Mot bakgrund härav föreslås att Svensk Galopps fullmäktige vid årsstämman den 8 juni beslutar  



- att snarast tillsätta en arbetsgrupp som skall utreda förutsättningarna för att dela upp 
verksamheten vid Svensk Galopps galoppanläggningar i tre regionala resultatenheter med 
operativt och ekonomiskt ansvar för tävling, drift och underhåll mm vid respektive 
galoppanläggning. 



- att utredningsuppdraget skall baseras på inkommen skrivelse från sällskapen samt framtagen 
preliminär övergripande uppdragsbeskrivning 



- att utredningsuppdraget skall ha en styrgrupp bestående av ordförandena från de tre 
sällskapen. Denna grupp ska verka som ett bollplank snarare än att ha en styrande funktion



- att arbetsgruppen skall bestå av två ledamöter från vardera sällskapen, och att dessa 
skyndsamt skall utses av sällskapen (inom en vecka efter sittande stämma)



- att utredningsuppdraget skall slutrapporteras senast vid höststämman 2024 för beslut om 
eventuellt genomförande.”



1. Vad avsågs med uttrycket: "Den årliga kostnaden skall uppgå till högst 22 mkr"? 
 
Uttrycket avsåg: 
"Det totala årliga nettoresultatet får inte överstiga ett negativt resultat på 22 mkr, innefattande 
samtliga intäkter, hyreskostnader, personalkostnader, driftkostnader och övriga kostnader kopplat till 
anläggningen. Beloppet 22 mkr ska räknas i 2023-års penningvärde och kostnadsläge och i övrigt 
enligt de villkor som framgår av hyresavtalet och dess bilagor, bland annat sedvanlig indexering av 
hyran. 
 
Beloppet 22 mkr innefattar inte intäkts- eller kostnadsposter som idag ligger på andra funktioner, 
kostnadsställen etcetera inom Svensk Galopps verksamhet, så som till exempel prispengar, 
tävlingsdagsomkostnader och centrala kostnader." 
 
2. Vad avsågs med uttrycket "kommande ägarbolag" i avsnittet "ingå erforderliga avtal med 
kommande ägarbolag för att slutföra etableringen av en"? 
 
Uttrycket avsåg: 
"Det vid stämman den 10 juni 2023 ännu inte bildade bolaget Fastighets AB Bara Hippodrom. 
Bolaget Fastighets AB Bara Hippodrom bildades den 24 augusti 2023 med organisationsnummer 
559440-2090. 
 
Fastighets AB Bara Hippodrom kommer att överlåtas via ett Aktieöverlåtelseavtal till den slutliga 
ägaren och Fastighets AB Bara Hippodrom kommer vara den juridiska person som äger den färdiga 
galoppanläggningen. 
 
I överlåtelsen av Fastighets AB Bara Hippodrom till den slutliga ägaren medföljer de åtaganden, 
rättigheter och skyldigheter som Fastighets AB Bara Hippodrom innehar vid överlåtelsetillfället, 
däribland hyresavtalet." 
 











Efter diskussioner och ett antal klargöranden från flera deltagare på stämman, beslöts att ta bort 
andra stycket i svaret på den första frågan, då stämmans ledamöter var överens om det självklara i 
att beloppet 22 mkr inte skulle omfatta tävlingskostnader, prispengar, med mera, och att stycket 
därigenom inte tillförde något i beslutsatsen. Därefter kunde stämman enas om dessa formuleringar 
som svar på Svensk Galopps styrelses frågor.











Konstaterades att stämman blivit utlyst i behörig ordning. 
 











Vid denna punkt begärde Kristina Anderson (SFK) ordet. Hon pekade bland annat på koncernens 
sammantagna underskott de tre senaste åren som uppgått till nästan 70 mkr, och de ej genomförda 
besparingsförslagen. Detta har enligt Kristina Anderson förorsakat både SGIF och SGAB ekonomisk 
skada, varför hon yrkade på att Anders Lilius - som har ett särskilt ansvar i sin roll som ordförande - 
inte skulle beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. Hon gjorde även flera uttalanden om 
fullmäktigeledamoten Jan Ohlsson (SGS), som denne fick tillfälle att besvara.  
SGS begärde ajournering av stämman för att diskutera den uppkomna situationen och stämman 
ajournerades kl 20.45-21.15. 
 
När stämman återupptogs, begärde SGS att punkten 13 om beviljande av ansvarsfrihet skulle 
ajourneras till en kommande, kompletterande stämma. Stämman var inte överens om detta 
förfarande, varför man vidtog röstning genom Meeting Spider.  
Denna utföll med 14 röster för att ajournera, och 21 röster emot. Stämmans ordförande Anders 
Malm konstaterade att i fall där minst 10% av ledamöterna yrkar på ajournering så ska denna 
genomföras. I det här fallet var det 40% av ledamöterna som begärde ajournering. 
Diskussion uppstod om huruvida regeln om ajournering vid minst 10% var tillämplig på just denna 
fråga, men i SG:s stadgar finns inget som reglerar detta, varför man har att använda sig av de regler 
som finns för ideella föreningar i stort, det vill säga att man får finna ledning i hur motsvarande 
situation regleras för andra juridiska personer i aktiebolagslagen respektive lagen om ekonomiska 
föreningar. 
Beslöts att ajournera punkt 13 om ansvarsfrihet för styrelsen till en fortsatt stämma, vilken skulle 
avhållas så snart detta låter sig göras. Styrelsen kommer att återkomma med ett datum inom kort. 
 
 

















Konstaterades att stämman blivit utlyst i behörig ordning. 
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